
诚以立德，信而致远
Honesty As Virtue, Persistent Trust Forever

型号 MODEL QMY-1050

最大纸张尺寸 Max. Paper Size 1050*750mm

最小纸张尺寸 Min. Paper Size 400*360mm

最大模切范围 Max. Die Cutting Size 1040*730mm

版框内径尺寸 Inner Size Of Frame 1080*745mm

模切钢板尺寸 Die Cutting Plate Size 1080*736mm

适用纸张范围 Paper Size 80-600g/m², 瓦楞纸板厚度≤ 4mm

最小废边宽 Gripper Margin 8mm

最高机械速度 Max. Running Speed 7500s/h

最大模切压力 Max. Pressure 300T

压缩空气泵 Air Pump 空气压缩机排气量 0.8m³/min( 立方 / 分钟 )

电力要求 Power Supply Requirment 380V 三相 50HZ( 电压不合时，用户自备变压器 65KWA)

整机净重 Net Weight 16T

整机外形尺寸 Overall Size 7016*4669*2230mm( 长 * 宽 * 高 )

QMY 系列全自动模切烫金压痕机是我公司经多年从事自动平压平模切烫金

机设计生产制造经验，创新而开发的新一代具有纵向和横向两种烫金功能的全

自动平压平模切烫金机。

我们以稳定、耐用、安全、操作方便的设计思想为开发该机型的主导思想，

遵循欧盟 CE 安全认证标准，对机器的整体框架结构及多数主要机构做了重大

创新，对安全防护做了仔细改进，因此机器性能更加稳定、操作更加安全方便。

QMY Series Foil Stamping And Die-Cutting Machine is developed based on our 

many experience of production, advantages of domestic and oversea foil and 

stamping machine and requirements from customer. It is new model which can 

stamping longitudinal and lateral.

The machine was developed and designed on the philosophy of "stabilize, durable, 

safe and easy to operate". We have done great innovation to the whole frame 

structure and most principal organs and greatly inproved security protection 

mechanisms according to European Union CE security cetification standard to 

ensure excellent performance, convenient operation and security operation.
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Q M Y系列 全自动模切烫金压痕机
QMY Series Die-Cutting And Foil Stamping Machine

客户可根据不同需求选择加清废深压纹


